
Jaarversla g 2021 2022

Bestuur
Dit jaar is de penningmeester, Ton Gieling, aftre-
dend en herkiesbaar. Ad Gieling heeft besloten om
zijn bestuursfunctie neer te leggen.

Eerder dit jaar is Albert ÍVol teruggetreden als be-
stuurslid. Het bestuur draagt de heren Jan Bos en
Mark Raat voor tot benoeming in de ontstane vaca-
tures.

Na het afscheid van Ad Gieling en de benoeming
van Mark Raat; lvlark Raat zal de rol van vice-voor-
zitter op zich gaan nemen.

Ledenbestand
De vereniging heeft 391 leden. Dat zijn er 5 minder
dan vorig jaar.

Overleden leden
ln het afgelopen verenigingsjaar namen wij afscheid
van:
. Ria Berkhout;
. Jozef Goedhart;
. Bernard lt/uller,
. Gerard Schoutsen;
. Johan de Vries;
. Cees van Zijverden;
o Frans de Pie.
Onze gedachten zijn bij hun familieleden.

Stadswandelingen
Dit seizoen hebben er slechts 3 stadswandelingen
plaatsgevonden en wel op 28 juni 2022 in het kader
van het VNG-congres in West-Friesland en op 2 juli
en 27 augustus 2022 op verzoek van [Varion Het-
sen.

Lezingen
Dit seizoen zijn er 3 lezingen georganiseerd en wel
op:
. 29 april 2022: Arnold de Greeuw over de fotocol-

lectie van wijlen Herman Bos uit Alphen aan den
Rijn - een goed gevuldezaal met ca. 100 bezoe-
kers;

. 17 juli 2022: \Nillem Jeezer over de bronstijd in
West-Friesland en het onderzoek naar de brons-
tijd in de Schepenwijk - ong. 45 bezoekers;

o 21 oktober 2022: Mark Raat over de rol van de
stad Medemblik in 1572 - de voorzaal was goed
gevuld.

Jaarlijkse excursie
Ook dit jaar kon - net als vorig seizoen - de jaarlijkse
excursie niet doorgaan. Wij hopen dat dat volgend
jaar wel kan.

Jaaruitgave
De Jaaruitgave 2022 is al gereed! Een compliment
daarvoor aan de redactie en aan mevrouw Revier is
op zijn plaats.

ln 2021 heeft één brainstormsessie plaatsgevonden
t.b.v. de Jaaruitgave 2022,waarna de redactiecom-
missie in 2022 vijf keer bijeen is gekomen onder
voorzitterschap van Sjaak Pronk.

Ër ztjn reeds plannen ontwikkeld voor de Jaaruit-
gave voor 2023.

Ad Kamma heeft de inhoudsopgaven van de Jaar-
uitgaven, die op de site van onze vereniging voor
iedereen beschikbaar zijn, bijgewerkt^

Huisvesting
Ons verblijf in het Poortgebouw van het Weeshuis
aan de Torenstraat - waar wij sinds 1994 ons onder-
komen hebben - is aan een zijden draadje komen te
hangen. Dit omdat - zoals u ook bekend zal zrln -
het hele complex in de verkoop staat.

Via gesprekken met het bestuur van het Weeshuis
proberen wij weliswaar onze positie veilig te stellen,
maar tot op heden kan men ons daar geen enkele
zekerheid voor bieden. Probleem is, dat wij geen in-
vloed hebben op de onderhandelingen over de ver-
koop. Wat de toekomst brengt, is op dit moment dan
ook niet duidelijk.

Stadsmuseum
Het afgelopen seizoen kon het Stadsmuseum weer
gedeeltelijk worden geopend. Dankzij de bereidwil-
ligheid van 1B vrijwilligers, waarvoor wij hen nog-
maals hartelijk willen bedanken, was het mogelijk
om in de weekenden van junitot september het mu-
seum in de middaguren open te stellen.

De laatste dag, waarop het museum geopend was,
was tijdens de Open N/onumentendag. Een topdag
met 275 bezoekers.

Tijdens de Gouden Nacht hebben ca. 150 mensen
het oude stadhuis bezocht.

Wij gaan ervan uit, dat we volgend jaar het museum
op de huidige locatie niet meer kunnen openen.
lVaar van de kant van de huidige eigenaar van het
oude stadhuis blijft het akelig stil. Dus wie weet.

Wij hebben inmiddels gekeken naar andere locaties
voor het Stadsmuseum, maar tot op heden heeft dat
nog niet tot enig resultaat geleid. Kortom, het beeld
voor de toekomst is dus verre van rooskleurig ......
maar wij blijven zoeken en geven de moed niet op.
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Verslag kascommissie
De penningmeester, Ton Gieling, heeft de kascom-
missie, bestaande uit Gerard van As en John Entho-
ven, uitgenodigd om verslag te doen van het uitvoe-
ren van de kascontrole. De kascommissie heeft de
boeken onderzocht en alles akkoord bevonden (de-
charge voor goedkeuring penningmeester).

Benoeming nieuwe kascommissie
ln de kascommissie voor 2023 heeft in ieder geval
John Enthoven zitting. Het andere lid en een re-
serve lid moeten nog worden benoemd.

Verslag pen ningmeester
t\4.b.t. het financiële overzicht verduidelijkt de pen-
ningmeester, dat er afgelopen boekjaar een nieuwe
website is gebouwd. Het afgelopen boekjaar laat
volgens de penningmeester een positief resultaat
zien van € 592,=. Op verzoek wordt het financiële
verslag toegezonden door de secretaris.

Vooruitblik naar 2023
o Thema avonden en Jaarvergadering
De onderwerpen voor de thema-avonden, die wij in
2023 willen organiseren, zijn op dit moment nog niet
allemaal bekend. Het enige dat nu vaststaat is, dat
mevrouw Ankie Wijbenga op 20 januari 2023 een
presentatie zal verzorgen over Rooms-koning Wil-
lem ll. De Jaarvergadering zal plaatsvinden op 24
november 2023.

De jaarlijks excursie

Of wij in 2023 weer een excursie kunnen organise-
ren, hangt in ieder geval af van het aantal deelne-
mers.

Wij hebben namelijk moeten constateren, dat het
aantal deelnemers aan de jaarlijkse excursie de af-
gelopen jaren sterk afnam. Om de excursie door te
kunnen laten gaan, moeten er in ieder geval 50
mensen aan deelnemen.

[Vaar de belangrijkste vraag, die beantwoord moet
worden, is of er uberhaupt nog wel behoefte bestaat
aan een excursie.

. Website
ln 2022 hebben wij onze oude website vervangen
door een gloednieuwe website. ln 2023 gaan wij
deze site meer en meer uitbouwen bijvoorbeeld met
een beeldbank met oude foto's van tVedemblik.

Ook alle verhalen uit de afgelopen Jaaruitgaven wil-
len wij integraal op de site plaatsen, zodat iedereen
die informatie kan raadplegen.

Naast een goede website is alle publiciteit van de
vereniging op social media ook van belang. Zo-
doende zullen wij via onze Facebookpagina regel-
matig berichten plaatsen met leuke wetenswaardig-
heden en foto's over oud-Medemblik.

Tot slot
Als u vragen of opmerkingen heeft over het voren-
staande kunt u deze schriftelijk stellen aan onze se-
cretaris, wonende Westersingel 10, 1671 GN Me-
demblik.
Dat kan ook per e-mail: info@okv-medenblick.nl.

Ton Pronk, voorzitter
Ton Gieling, penningmeester
Ronald Boekel, secretaris
tVedemblik, I december 2022
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